
Inspraakreactie Voetbalverenigingen Gemeente Heerde – Accommodatiebeleid Gemeente Heerde 
 
Geachte raads- en commissieleden, geachte college, geachte aanwezigen, 
 
Als eerste onze grote dank dat wij de mogelijkheid krijgen om in te spreken bij u aangaande het 
accommodatiebeleid Gemeente Heerde. 
 
Mijn bijdrage van vanavond doe ik niet alleen als voorzitter van mijn eigen vereniging v.v. SEH, maar 
namens alle voetbalverenigingen in de gemeente Heerde. v.v. Heerde, WZC, v.v. Wapenveld, v.v. 
VeVo en dus ook v.v. SEH. Samen hebben de verenigingen meer dan 2000 leden. Duizenden inwoners 
uit onze gemeente zijn betrokken bij 1 van onze clubs. 
 
Het heeft behoorlijk wat jaren geduurd voordat dit stuk er lag, ik denk zeker 15 jaar! Een compliment 
dan ook aan eenieder dat dit voorstel er nu ligt en dat u hier binnenkort een besluit over mag gaan 
nemen. Duidelijkheid is goed voor de sportclubs, duidelijkheid is goed voor de gemeente Heerde. 
Onze dank gaat uit naar Dennis van Brussel en zijn collega’s die ons op vakkundige wijze hebben 
meegenomen tijdens dit proces, dat geldt ook voor de hospitalitygroup. Ze hebben gezamenlijk met 
ons, de clubs dit traject doorlopen. Er is tijdens diverse gesprekken goed geluisterd naar onze inbreng 
en er is uitleg gegeven over de uitgangspunten. 
 
De voetbalverenigingen zijn blij dat er nu een gedegen voorstel ligt. Wij denken dat we hiermee, 
samen met de gemeente Heerde de toekomst tegemoet kunnen treden. Er is nu duidelijkheid en dat 
is het belangrijkste aspect wat ons betreft. We kunnen als clubs onze financiële plannen richting de 
toekomst meer vorm gaan geven. Hoe gaan we ervoor zorgen dat we de komende jaren de 
voetbalverenigingen in Heerde financieel gezond houden en tegelijkertijd onze sport betaalbaar 
houden voor iedereen. Laat duidelijk zijn, dat dat nog steeds een grote uitdaging zal blijven. Het is 
duidelijk dat we meer huur gaan betalen voor onze accommodaties. Dat houdt in dat we moeten 
gaan zorgen voor hogere inkomsten. We zullen meer opbrengsten moeten gaan genereren uit onze 
kantine en daarnaast  zullen we een nog groter beroep moeten doen op onze sponsoren. We zullen 
blijvend een beroep moeten doen op de honderden vrijwilligers, die vrijwel allemaal zonder een cent 
vergoeding zich wekelijks inzetten voor de vereniging. En helaas zullen onze contributies de komende 
jaren ook gaan stijgen. We denken echter wel dat we met al deze maatregelen deze verhoging 
binnen de perken kunnen houden en dat we hierdoor ervoor kunnen zorgen het sporten betaalbaar 
te houden voor onze leden en toegankelijk voor inwoners van jong tot oud . 
 
We zijn blij dat na de conclusies van de rekenkamer, privatisering als leidend principe is losgelaten. 
Privatisering zou desastreus uitpakken voor ons als club, we zouden de contributies extreem moeten 
verhogen en de voetbalsport zou onbetaalbaar worden in onze gemeente.  
 
Als ik hier een klein voorbeeld van mijn eigen vereniging mag geven. 
 
4 clubs hebben de beschikking over kunstgrasvelden. v.v. SEH heeft  de beschikking over 2 
kunstgrasvelden. Gezien ons aantal leden en het tekort aan het aantal velden, zijn deze door de 
stichting buitensport, in opdracht van de gemeente in 2012 aangelegd. Afgesproken is toen dat de 1e 
vervanging door de gemeente Heerde verzorgd zou worden, de toekomst bleef sinds 2012 ongewis. 
Wat we weten is dat de huidige kosten van het vervangen van een toplaag ongeveer €300.000 kost 
en dat dit gemiddeld na 12 jaar dient te gebeuren. Wij hebben 2 velden die intensief worden 
gebruikt. Dat zou €600.000 betekenen, los van inflatie en alle andere investeringen waar we zelf voor 
verantwoordelijk zijn. Een snelle rekensom leert dat we de contributie zouden moeten verdubbelen 
en hiermee wordt het voor veel mensen onbetaalbaar. Deze rekensom is op andere onderwerpen 
ook gewoon te maken voor de andere clubs namens wie ik ook inspreek vanavond. 
 



Kortom, wij zijn tevreden over het voorgestelde beleid. Hiermee toont te gemeente Heerde zich een 
betrouwbare partner van de sport. Ja we zullen onze contributie moeten verhogen, aangezien de 
huur van onze accommodatie omhoog zal gaan, het alternatief scenario is, zo laat het voorbeeld zien 
geen optie. Wij willen de gemeenteraad dan ook vragen dit beleid vast te stellen. Het heeft meer dan 
15 jaar geduurd om op dit punt te komen. Wij hopen dat het nieuwe accommodatiebeleid voor 
minimaal eenzelfde periode in de toekomst zekerheid gaat bieden aan onze verenigingen. 
 

Dank voor uw tijd en wij wensen u veel wijsheid bij het nemen van een besluit. 


